
KÖYLERİ KALKINDIRMA KOMİSYONU RAPORU 
İL GENEL MECLİS BAŞKANLIĞINA  

 

       Batman İlimiz Gercüş İlçesine bağlı Arıca köyünde çok eski tarihi sanatkarlar ve 
Süryanileri yaşadığı dönemde el sanatları ile ilgili bir çalışma yapılarak köyün kalkınması 
için verilen önerge için komisyon olarak toplandık; 
            
       Yaptığımız inceleme ve araştırmalara göre Gercüş İlçemiz Arıca köyünde çok eski 
tarihe dayanan ve Süryaniler tarafından el sanatları yapımı ile meşhur olan bu köyümüze 
eski el sanatları için bir atölyenin bütçe imkanları dahilinde kurulması ve bu atölyede el 
sanatları geliştirilerek köyün kalkınmasını talep ediyoruz. 
 
        Meclisin Takdirlerine arz ederiz. 
 
  
 

 
                         
 
İbrahim AĞAR                       Mehmet Metin YALÇIN              Server APAYDIN 
 
 
 
 
 
 
Remzi EMİNOĞLU                 Sevaş ÇITANAK       

 

 



KÖYLERİ KALKINDIRMA KOMİSYONU RAPORU 
İL GENEL MECLİS BAŞKANLIĞINA  

 

       İlimiz Hasankeyf İlçesine bağlı Saklı Köyünde nar yetiştiriciliğinin geliştirilmesi için  
gerekli araştırmanın yapılarak, köyün kalkınması ve köylülerin bilgilendirilmesi talebi ile 
ilgili verilen önerge hakkındaki için komisyon olarak toplandık. 
 
          Yaptığımız inceleme ve araştırmalar sonucunda komisyon üyeleri olarak toplanıp, 
Saklı köyüne gidilerek oradaki köylülerle toplantı yapılarak konu ile ilgili görüş 
alışverişinde bulunarak tarım İl Müdürlüğünden kendilerine nar fidelerinin temini ve 
dağıtılması için İl tarım Müdürlüğüne yazı yazılmasını talep ediyoruz. 
  
          Meclisin Takdirlerine arz ederiz. 
 
  
 

 
                         
 
İbrahim AĞAR                 Mehmet Metin YALÇIN       Server APAYDIN 
 
 
Remzi EMİNOĞLU          Sevaş ÇITANAK       

 

 



KÖYLERİ KALKINDIRMA KOMİSYONU RAPORU 
İL GENEL MECLİS BAŞKANLIĞINA  

 

       İlimiz Sason İlçesi Merkez ve bağlı köylerde Arıcılığın geliştirilmesi için İl Özel 
İdaresinin ve İl Tarım Müdürlüğü olarak katkı ve ortak proje ile köylerimize ve İlçe 
Merkezine arı kovanlarının dağıtımının yapılması, talebi ile ilgili verilen önerge hakkında 
komisyonumuzca yapılan inceleme ve araştırmalar sonucunda , arı kovanlarının Tarım İl 
Müdürlüğü ve İl Özel İdaresinin bütçe imkanları dahilinde yapılması uygun görülmüştür. 
  
          Meclisin Takdirlerine arz ederiz. 
 
  
 

 
                         
 
Şükrü ASLAN        Çİdem SÖNER        Sevaş ÇITANAK 
 
 
 
 
Mahmut TİLEĞİ          Veysi ATILGAN      

 

 



ÇEVRE VE SAĞLIK KOMİSYONU RAPORU 
İL GENEL MECLİS BAŞKANLIĞINA  

 

       İlimiz Merkez köy ve İlçelere bağlı birçok köyde ilaçlamanın yapılmadığı ve 
çocukların her türlü hastalığa maruz kaldığından ilaçlama yapılması, talebi ile ilgili 
verilen önerge hakkında, komisyonumuzca yapılan inceleme ve araştırmalar sonucunda , 
bütün köylerin ilaçlanmasının bütçe imkanları dahilinde yapılması uygun görülmüştür. 
  
          Meclisin Takdirlerine arz ederiz. 
 
  
 

 
                         
 
Dicle MANAP              Şükrü KAYA         Nurettin KARTAL 
 
 
 
 
Şaziye GÜNDÜZ           M.Aydın BARAN    
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